

## IBS COLLEGE SCHOLARSHIP YEAR 2015

# IBS allocates RM200,000 worth of scholarship for eligible SPM leavers

MIRI: IBS College (IBS) congratulated all SPM graduates for their results after they were released on March 3.

As part of the college's mission to continue to build strong management elites for the fast growing and challenging business environment, IBS has allocated a total of RM200,000 worth of scholarships to be given to successful SPM leavers who meet the requirements.

The college also congratulated Wong Sheng Kai from SMK Chung Hua Miri who scored 8As in the SPM examination. He was one of the candidates given the president's scholarship award worth RM8,000 to pursue his studies in IBS.

The college's principal Dr Antony Hii called on SPM leavers to seize the opportunity to gain a well-recognised qualification and to enjoy the scholarships in IBS.

The next two intakes are on March 16 and April 27. IBS offers the Diploma in



Hii (right) hands over the IBS College president's scholarship award to Sheng Kai.

Business Administration with four specialisations, namely, Accounting and Finance Management, Business Management, Human Resources Management, and Marketing Management. It also conducts the

Diploma in Security and Safety Management as well as four bachelor degree programmes.

For further enquiry, please contact IBS College at 085-438666, 416422, 426422, or 019-8823352 (Peter Lim).

## IBS COLLEGE SCHOLARSHIP YEAR 2015

# IBS發放獎學金20萬

↓ IBS学院院长许安东尼  
(右) 颁发奖学金予美中8A生黄胜凯。

(美里5日讯) IBS学院恭贺所有刚领取大马教育文凭考试成绩的学生，并宣布拨出20万令吉奖学金供符合条件的学生申请。

IBS学院今日颁发8千令吉奖学金予在大马教育文凭考试考获8A的美里中华中学优生黄胜凯，让他在该学院升学。

## ■ 欢迎优异生报读

IBS学院将于3月16日和4月27日进行招生活动，欢迎已领取大马教育文凭考试成绩的离校生向该学院申请奖学金。

院长许安东尼呼吁有意升学的优异生别错过在该学院进修，受学术认证课程的同时又享有奖学金。

IBS学院提供商业行政专业文凭，包括会计及金融管理、商业管理、人力资源管理、市场营销管理，也提供安全管理专业文凭等课程。

欲知详情可联络学院电话085-438666、416422、426422或019-8823352(彼得)。

